

Phaesun

DC Installation

103710, 103711, 103712, 103713, 107219, 390711 • DE/EN • 10/2021

This material is designed for solar powered battery installations and rated for 12 to 48 VDC. 10 A - 2 poles, not grounded. The socket outlet coverplates are made of thermosetting plastic. This DC equipment is totally polarized, e.g. The plug will fit only one way in the outlet, assuring correct polarity at all times. Consequently the plug has one thick and one thin pin - making the polarity unmistakable. Suitable equipment onboard for ex boats, yachts, campers, in cottage, solar home systems, etc. and in areas without fully built-out electrical network, that are dependant on rechargeable batteries based on solar energy.

Dieses Material ist für solarbetriebene Batterieanlagen konzipiert und für 12 bis 48 VDC ausgelegt. 10 A - 2 Pole, nicht geerdet. Die Wandlerplatten der Steckdosen sind aus duroplastischem Kunststoff gefertigt. Dieses Gleichstromgerät ist vollständig gepolt, d.h. der Stecker passt nur in eine Richtung in die Steckdose, so dass die richtige Polarität jederzeit gewährleistet ist. Der Stecker hat daher einen dicken und einen dünnen Stift - so ist die Polarität unverwechselbar. Geeignet für den Einsatz an Bord von Booten, Yachten, Wohnmobilen, in Ferienhäusern, Solaranlagen, etc. und in Gebieten ohne ausgebautes Stromnetz, die auf wiederaufladbare Batterien auf Basis von Solarenergie angewiesen sind.



103710



103711



103712



103713



107219



390711

Technical Data	Technische Daten	DC Socket surface	DC Socket in-wall	DC Plug	DC Junction Box	E27 hanger	Toggle switch
Voltage DC (V)	Spannung DC (V)	12 - 48					
Current (A)	Strom (A)	10					
Material	Material	Thermosetting Plastic Duroplast					
Connection Possibilities (m ²)	Anschlussmöglichkeiten (m ²)	2 x 6 3 x 4 4 x 2,5 5 x 1,5					
Color	Farbe	pearl white Perlweiß					
Dimensions mm (lxwxh)	Abmessungen mm (lxbxh)	100 x 65 x 26	96 x 84 x 26	Ø 36 x 50	47 x 69 x 28		74 x 54 x 74
Packing Unit (pcs.)	Verpackungseinheit (Stk.)	10/50	10/50	50/500	10/50		10
Article no.	Artikelnr.	103710	103711	103712	103713	107219	390711